
Zebranie zarządu 27.02.2023 

Program 

 

1. Kadra DZJ – wybór dzieci do kadry i przegłosowanie. 

2. Podział środków z Urzędu Marszałkowskiego – przyznano nam 65 tys., jak 

będziemy nimi dysponować. 

3. Zmiana opłat za organizację kursów doszkalających i licencyjnych. 

 

Proponuję zorganizować następne zebranie nie później niż do połowy marca i 

przedyskutować wtedy regulamin Mistrzostw Dolnego Śląska i temat wysokości 

nagród finansowych na różnych zawodach, jak również nagród za osiągnięcia. 

 

Zebranie zarządu 27.02.2023, sprawozdanie 

 

1. Podstawowym celem krótkiego zebrania było powołanie kadry DZJ, której skład 

był zaproponowany zarządowi w korespondencji mailowej, na podstawie 

sugestii wcześniejszego trenera koordynatora Wiesława Apanasewicza. 

Podstawą tych powołań była analiza wyników młodzików, juniorów młodszych i 

juniorów w sezonie 2022. Do kadry DZJ weszłyby wszystkie dzieci powołane do 

kadry Dolnośląskiej Federacji Sportu, plus dodatkowo te, które osiągnęły 

miejsca I – III w Mistrzostwach Dolnego lub znaczące wyniki na zawodach 

wyższej rangi. Zasady te działały w poprzednich latach:  

P. Beata Szuber zaproponowała aby powiększyć kadrę o Młodych Jeźdźców, 

zaoferowała się przygotować na następne zebranie wykaz tych zawodników i 

zasady ich powołań. 

Ostatecznie „za” proponowaną listą do kadry DZJ głosowały wszystkie osoby 

uczestniczące w zebraniu, czyli 7 członków zarządu. 

2. Drugim punktem zebrania było ustalenie zasad dysponowania środkami z 

Urzędu Marszałkowskiego – dostaliśmy w tym roku 65 tys. zł. W ubiegłym roku 

środki te były przeznaczone na dofinansowanie Mistrzostw Dolnego Śląska w 

ujeżdżeniu, skokach i WKKW, dofinansowanie jednego startu kadrowiczów w 



zawodach rangi mistrzowskiej, oraz całkowitego pokrycia  kosztów szkoleń 

organizowanych przez DZJ (koszt zaproszonego szkoleniowca plus koszt 

udziału zakwalifikowanych jeźdźców). Zasugerowano aby podwoić koszty 

dofinansowania Mistrzostw Dolnego Śląska, a resztą zadysponować tak jak w 

ubiegłym roku. „Za” było 7 członków zarządu. 

3. Z braku czasu trzeci punkt programu zebrania nie był omawiany. 

 

 


